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NIEUWSBULLETIN wordt gedeeld op andere 
FB-pagina’s. Meer en meer fokkers en 
liefhebbers melden zich aan om ook zelf 
NIEUWSBULLETIN te ontvangen! Wilt u ook 
geïnformeerd worden? Een mail naar: 
Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl is 
voldoende!

          KRITIEK...

            is geen 

                AANVAL!
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! !brengt u direct op de hoogte!
NIEUWSBULLETIN

voor u en uw leden

Heeft u constructieve ideeën hoe we onze 
liefhebberij beter zouden kannen organiseren?
Informatie komt veel te langzaam bij de fokkers terecht. 
NIEUWSBULLETIN is daarom uitgebreid met een rubriek 
“Ingezonden”! 
Heeft u ideeën over hoe het anders zou kunnen, ideeën 
die onze liefhebberij kunnen verbeteren of verder zouden 
kunnen brengen? Schrijft u dat dan kort en bondig naar 
Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl.
Meerdere collegafokkers gingen u al voor.

NIEUWSBULLETIN



(Hoe) worden de vacatures in het HB vervuld? 
Weet iemand wanneer de advertentie verschijnt voor 
de vacatures van secretaris en voorzitter in het HB van 
KLN? Met de functievereisten, wat er ‘geboden’ wordt, 
waar een sollicitatie naartoe kan worden gestuurd en 
voor welke datum?
Dat is bij een vereniging met duizenden leden toch een 
doodnormale eigentijdse methode? 
Ook benieuwd wie de kundigheid en de moed heeft om 
met passie en visie op de rem te trappen, voordat we 
met z’n allen door het huidige achter de feiten aanhol-
lende “beleid” op hol in de afgrond verdwijnen...?
Het uit de tijd zijnde zoeken onder vriendjes heeft tot 
nu toe -ondanks verwoede pogingen- voor de vacature 
van secretaris geen resultaat opgeleverd. Dat zal voor 
een voorzitter nog veel moeilijker worden...

NIEUWSBULLETIN   
voor alle Kleindierliefhebbers in Nederland.
Een aantal kleindierliefhebbers tracht te voorkomen dat onze hobby door falend bestuur of wanbestuur ten onder gaat. 
Kleindierplaza op Facebook wordt sinds 2014 niet meer onderhouden en op de KLN-site worden berichten die het be-
stuur niet bevallen verwijderd. Bij gebrek aan een open discussieplatform is daarom opgericht. 
Velen weten dat het fout gaat, en laten het gebeuren! Kritiek moet daarom bespreekbaar worden! 
NIEUWSBULLETIN is een bundeling van berichten die fokkers en liefhebbers in openbare discussies op Facebookpagina’s 
plaatsten en informatie of standpunten bevatten die voor alle leden van KLN en andere kleindierliefhebbers van belang 
kunnen zijn. De opgenomen berichten zijn anoniem. Het gaat om de boodschap en niet om de boodschappers! Opgenomen 
berichten worden wel geredigeerd, maar niet van commentaar voorzien. NIEUWSBULLETIN verschijnt op onregelmatige tijd-
stippen en wordt naar de secretaris (om naar hun leden door te sturen!) van elke vereniging en speciaalclub gemaild 
(behalve naar de enkele secretarissen die zich hebben afgemeld omdat ze het niet nodig vinden hun leden te informeren).

Contact: Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl

2016-7

De secretarissen van de volgende 
verenigingen vinden het niet nodig 
hun leden te informeren en hebben 
zich voor NIEUWSBULLETIN afgemeld:

O.S.V., Enschede
PKV Nut en Sport, Poortugaal
Chabo liefhebbers Club
‘s Gravendeelse Kleindierensport Club

De nieuwe directeur van Kleindier Publicaties B.V. is 
op die ‘vriendjes’-wijze aangesteld. 
Het wachten is op het uitspreken van zijn bereidheid 
om aan een onafhankelijk onderzoek naar vermoede 
malversaties sinds 2011 bij NKP B.V. mee te werken...
-----------------------------

Als ik de advertentie zie meld ik me natuurlijk meteen 
aan 
-----------------------------

Zou je eerst wel moeten weten wat er gevraagd/geëist 
wordt en wat er ‘geboden’ wordt...
-----------------------------

Tja dat blijft nog een grote vraag maar veel slechter zal 
het er niet van worden qua onduidelijkheid. 
-----------------------------
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Eisen. Zomaar een paar uit m’n mouw geschud: per-
soon met passie voor onze hobby; met voldoende edu-
catieve bagage om onze organisatie te kunnen leiden in 
vaktechnisch opzicht; iemand die zich makkelijk weet 
uit te drukken in woord en geschrift; iemand die ‘out of 
the box’ kan denken en razendsnel kan ‘schakelen; een 
teamleider; een ‘verbindende’ persoon met respect voor 
andere meningen; een ‘netwerkbouwer; iemand die te-
gen een stootje kan en zakelijke en persoonlijke zaken 
kan scheiden en het verenigingsbelang laat prevaleren 
boven het persoonlijke belang; een idealist die voor 
onze liefhebberij op de barricaden gaat als dat nodig 
is; iemand die knopen door kan hakken; iemand met 
voldoende vrije tijd; Vul maar aan... 
-----------------------------

Outside the box. Niet ‘out of the box’.
-----------------------------

Jij hebt gelijk. Het kan outside the box zijn. In dit geval 
gaan denk ik beide wel op. Outside the box-denken re-
fereert aan het buiten bestaande kaders denken waarbij 
de bestaande kaders de box zijn en out of the box vanuit 
een compleet nieuw uitgangspunt. Outside the box is 
van toepassing op managementvraagstukken en out of 
the box slaat meer op start ups of anders willen denken. 
-----------------------------

Het HB is fanatiek op zoek...
-----------------------------

Ik denk dat dit wel iets voor x kan zijn 
-----------------------------

Er zitten echter wat mensen in het HB die de deskun-
digheid missen om te besturen. Dat is inmiddels wel 
gebleken. Aardige mensen, vriendelijke mensen, maar 
niet op hun taak berekend. 
Velen beseffen niet, dat de bestuurlijke zaken, waar-
voor ze geen interesse hebben, doorslaggevend zijn 
voor het beoefenen van hun hobby.
-----------------------------

Wat er allemaal financieel en organisatorisch mis is is 
niet ‘niks’! 
De ‘snelle jongens’ wisten het beter, hebben KLN 
‘overgenomen’, met alle gevolgen nu vandien… 
-----------------------------

Als je iemand voor een klus inhuurt, en hij maakt er 
een zootje van, dan schop je hem er toch uit? Het is 
niet te bevatten, hoe kritiekloos de leden achter een-
maal gekozen HB-leden aanlopen. Zijn de HB-leden 
soms goden? Kritiek op hen is bijna heiligschennis...
-----------------------------

Maar… de tijd is nog niet rijp denk ik… het moet eerst 
nog veel rampzaliger worden voor meer leden gaan be-
seffen dat het echt fout gaat, en voordat er iets daad-
werkelijk gebeurt.
-----------------------------

... lekker allemaal terugpakken! hihihi
-----------------------------

Revanche heeft geen zin. Terugpakken betekent de te-
genstellingen verscherpen in plaats van ze te lijmen en 
te laten zien, dat het beter kan.
-----------------------------

Ik weet er niet het fijne van maar probleem naar pro-
bleem is nooit goed. Op oude ruïnes kan je geen nieuwe 
huizen bouwen. Tijd voor een organisatie van deze tijd.
-----------------------------

Het Hb is onbereikbaar voor vragen en suggesties. Ben 
het met een hoop punten niet eens. Nu hopen dat er iets 
de goede kant op gaat veranderen.
-----------------------------

De situatie is een contradictio in terminis. Enerzijds 
functioneert de ‘top’ niet. Anderzijds, opnieuw starten 
betekent veel nuttigs wat wél loopt weggooien. Door 
de organisatievorm is sturing door de leden nauwelijks 
mogelijk. De ALV hoort als vertegenwoordiging van 
de leden dat wat moet gaan doen richting HB. Maar 
de ALV is gedegradeerd tot applausmachine. Met de-
zelfde afgevaardigden in de ALV, de Raad van Advies 
en de Diertechnische Raden is KLN niet in staat slag-
vaardig de uitdagingen het hoofd te bieden. Om dat te 
corrigeren is een enorme inzet nodig.
-----------------------------

Het is zo jammer, dat wat met passie en idealisme ge-
paard met werkelijkheidszin in zo’n 10 jaar werd opge-
bouwd nu in zo’n anderhalf jaar door ego’s bijna naar 
de Filistijnen is geholpen...
-----------------------------

Lang niet iedereen is daarvan doordrongen. Het gaat 
toch goed? Er zijn toch tt’n? Wat zeur je nu? Totdat het 
te laat is en alles in het moeras zinkt...
-----------------------------

Dan moeten er mensen in beweging gaan komen! Waar 
is een voorstel voor een extra ALV? De ALV-leden 
moeten niet WEGKIJKEN, maar MEEKIJKEN!
-----------------------------

Hoofdbestuursleden van KLN 
zijn al maanden

naarstig op zoek naar nieuwe vriendjes
        ..eh... nieuwe collega’s...

Daar zal ongetwijfeld genuanceerd over worden ge-
dacht.
-----------------------------

Ik stem voor
-----------------------------

Er is nog niets om ‘voor’ te stemmen. De puinhopen 
en scheuren zijn in korte tijd groot geworden. De pira-
ten leggen met hun nieuwsbrief keihard de vinger op de 
zere plekken. En terecht naar mijn mening. 
-----------------------------

Het komt er nu op aan de scheuren te lijmen, partijen 
te verbinden, visie en beleid te ontwikkelen en verant-
woordelijken ter verantwoording te roepen zonder ze na 
te trappen. 



AB niet steeds stoppen en terug geven, dan bouwen de 
bacteriën resistentie op. Kan je beter wat couscous laten 
wellen in beetje water met vitamines in.
-----------------------------

Zou bepanthen helpen?
-----------------------------

Ik zou echt sudocem halen bij kruidvat, daarvan weet ik 
zeker dat dat ok is.
-----------------------------

Mag couscous + water + vit samen gegeven worden 
met doxy in het drinkwater ? Ik heb ook een kip met 
pokken zitten (maar wel de droge vorm).
-----------------------------

Kan zeker. Alleen zorgen dat je niet de AB met iets an-
ders mengt.
-----------------------------

Helaas hier ook pokken. Helaas hebben ze het bij mij 
allemaal. Ik smeer ze elke dag in met iso betadine, geef 
een klein beetje leverpate met wat kuikenvoer en ge-
woon voer. In de week dat ze hun ogen dicht hadden 
moest ik dwangvoeren. Voor de ogen gebruik ik nu ter-
ra-cortril. Ik gebruikte eerst een andere, maar heb toch 
de indruk dat deze beter gaat. 
Nu hopen dat ze er allemaal doorkomen
-----------------------------

Een zwart kuiken wat wat achter liep in groei is he-
laas gaan hemelen. Hopelijk blijft het daarbij. De splash 
kuikens hebben het helaas ook allemaal. 
Tot nu toe doen ze het goed.
-----------------------------

Pfff, van mij is het een aantal jaar geleden maar denk er 
toch een viertal verloren te hebben... Succes nog.
-----------------------------

Hier ook gehad... De volwassenen zijn allemaal terug in 
orde. Wel 4 van de 5 kuikentjes gestorven. 
-----------------------------

De oogjes dagelijks twee keer schoonmaken met keu-
kenpapier, gedrenkt in afgekoelde kamillethee. Dat 
helpt de jeuk en irritatie te verminderen en helpt met 
herstellen van wondjes. 
Als je eraan kunt komen, aloecur is een gel van pure 
aloe Vera met wat munt en citroenextract, dat helpt met 
wonden helen en haalt irritatie weg en houdt ook nog 
eens de muggen en andere bijtende insecten op afstand. 
Succes.
-----------------------------

Sterkte! Nooit geweten dat kippen zonder kam/ lellen 
dit ook kunnen krijgen.
-----------------------------

Ze kunnen het over hun hele lijf krijgen, maar je ziet het 
alleen op kam, lellen, gezicht en poten
-----------------------------

Ik zie ze ook onder de vleugels goed zitten en inderdaad 
verder heel het lijf zit er onder
-----------------------------

Alle pokken die je ziet met jodiumtinctuur aanstippen 
of anders met betadine.
-----------------------------

Pokken insmeren met sudocreme! Droogt sneller uit.. 
-----------------------------

Ook isobetadine gebruikt en oogzalf als oogjes dicht 
zaten
-----------------------------

Ajaj dat is niet goed. Hier de laatste twee weken zo 
drie hennetjes en een haan verloren.
-----------------------------

Dit is verschrikkelijk....
Ik heb het er echt helemaal mee gehad, zoals iedereen 
die hier mee te kampen heeft waarschijnlijk
-----------------------------

Oogjes met lauw water heel voorzichtig openmaken. 
Zo kan hij niet eten en drinken en overleeft het niet. 
Moet meerdere keren per dag.
-----------------------------

Hij krijgt dwangvoeding en in de oogjes doe ik nu met 
terra-cortril
-----------------------------

Ik heb isobetadine, sudocrem, baytril en Meloxidyl ge-
bruikt.
-----------------------------

Meer kan je niet doen vrees ik. Ik merk hier wel dat 
je met sudocrem de pokken sneller uitdroogt. Maar je 
moet zeker ook 1x per dag aanstippen met isobetadine 
of jodium, dat doodt het virus. Tegen ontstekingen is 
die Meloxidyl en de baytril voor eventuele bacteriële 
infecties die kunnen opduiken omdat de kip zo zwak is 
van de rui + pokken.
-----------------------------

Dit is helaas de natte difterievorm. De droge is minder 
erg.
-----------------------------

Hier te kampen gehad met beide vormen.
-----------------------------

Ondanks dat isobetadine schadelijk is voor de schild-
klier heb ik op aanraden van dierenarts assistente in de 
bek ook voorzichtig aangestipt met isobetadine. Bin-
nen de week was het al uit de snavel.
-----------------------------

Gelukkig hier geen dode gevallen. Maar nu dat alles 
rustig is, wordt er toch geënt. 
-----------------------------

Ik geef ze ook doxycycline. Dat doe ik 7 dagen en dan 
stop ik een paar dagen om vitamine bij te kunnen ge-
ven, want dat mag niet samen.
-----------------------------

Pokkenvirus rukt op. Voor fokkers en voor 
liefhebbers dreigt opnieuw een catastrofe



Een discussie op een andere site:
Zojuist met mijn dierenarts gesproken over de huidige 
pokkenepidemie onder kippen. Hij heeft op mijn ver-
zoek extra onderzoek gedaan en met de universiteit 
overlegd.
Er zijn twee punten om niet te enten:  
- 1 het is niet duidelijk welke variant van het pokken-
virus heerst. Dus enten met een (verkeerd) vaccin heeft 
geen enkele zin.  
- 2 de entstof die beschikbaar was is uit de roulatie ge-
haald en dus niet meer te verkrijgen in de Benelux.
Het goede nieuws is dat de muggen die deze epidemie 
overbrengen binnenkort allemaal dood gaan omdat ze 
alleen nog leven door de uitzonderlijk zachte weersom-
standigheden. Wat te doen ter preventie:  
- 1 beplanting waar ze hekel aan hebben zoals citroen-
melisse en munt.  
- 2 geef je kippen extra vitamine A om ze te helpen zelf 
evt infectie te bestrijden. Dat zit in dierlijke vetten en 
met name in lever. Mijn krieltjes krijgen nu samen om 
de dag een klein kuipje hondenvoer met lever.  
- 3 zorg dat van je kippen de weerstand optimaal is door 
knoflook in hun voer of water toe te voegen. (Door het 
voer proef je in de eieren, teentje knoflook in water 
proef je niet). Ook troebele appelazijn door het water is 
een vitaminebom. Ik geef ze allebei de opties.  
- 4 zorg voor goede hygiëne en ruim de poep op, zorg 
dat de ren droog blijft. Muggen leven graag in vochtige 
omstandigheden.
Allemaal sterkte als je zieke kippen hebt. Bedenk dan 
dat zwakke (oude en jonge) dieren vatbaarder zijn en 
zet die apart. Het virus heeft 6 weken incubatietijd dus 
grote kans dat als een kip last heeft de rest al geïnfec-
teerd is. Dus zieke kip apart zetten heeft alleen zin om 
directe kruisbesmetting via open wonden te voorkomen. 
Kijk uit met nieuwe kippen toevoegen aan je groep en 
houd de nieuwe kippen gescheiden van je huidige groep 
zolang de incubatietijd duurt. Hopelijk blijven al onze 
dieren gezond. De mijne zijn gelukkig in orde.
-----------------------------

Dank je wel voor deze nuttige informatie, tot nu toe 
geen ziekte.
-----------------------------

Hartstikke bedankt voor de informatie, daar kunnen we 
iets mee. 
-----------------------------

Bij mij is er ook niks aan de hand, maar als de incuba-
tietijd 6 weken is, weet je dat dus niet zeker? Waarom 
moet dat eigenlijk troebele appelazijn zijn, ik kan die 
nergens vinden en heb wel gewone.
-----------------------------

Troebele is ongeraffineerd en heeft meer werkzame be-
standdelen, gewoon in het sladressingschap in de super-
markt te krijgen 
-----------------------------

Jumbo en AH hebben het allebei
-----------------------------

Bedankt, heb 4 kippen verloren aan de pokken. 

En hoe zit het nu met onze centjes?

Over 2015 t/m 2017 is er een tekort van € 80.000 (‘15) 
+ € 55.000 (NKP BV ‘15) + € 30.000 ... € 50.000 (‘16 
+‘17) = € 165.000 ... € 185.000. Door de gevolgen van 
RHD kan dat zomaar € 20.000 meer worden, waardoor 
het totaal € 175.000 ... € 205.000 wordt. Er zal be-
weerd worden dat het tekort véél kleiner is... 
Met twee afgekeurde begrotingen werkt het HB nu met 
de afgekeurde herziene begroting ‘16, die NIET taak-
stellend is! Dus zonder begroting(!). Er is geen controle 
meer! Dit is onaanvaardbaar! Een HB met verant-
woordelijkheidsgevoel zou een extra ALV uitschrij-
ven (wat door regelgeving voor de leden vrijwel onmo-
gelijk is!) om de leden te laten beslissen wat er moet 
gebeuren, en niet wachten tot de ALV in juni 2017!
Gevaar van Coryza of acute snot

Een grote uitbraak van acute snot ligt op de loer. 
In Noord Brabant zijn begin oktober vier besmettingen 
geconstateerd, in drie gevallen bij hobbypluimvee. 
In een gebied met een straal van 1 km rondom het be-
smette bedrijf geldt een ophokgebod voor pluimvee. 

Symptomen: een dikke kop, gezwollen lellen, gezwol-
len ooglid en grijzig snot. Coryza of acute snot is een 
zeer besmettelijke bacteriële infectie die in belangrijke 
mate door direct contact wordt doorgegeven. De infec-
tieroute verloopt voornamelijk door contact met oog- 
en neusuitvloeisels. De ziekte is niet meteen dodelijk, 
maar eenmaal besmette dieren blijven levenslang dra-
ger. Vooral oudere dieren zijn gevoelig. Bij jongere 
dieren zijn de verschijnselen milder en is de ziekteduur 
korter. Acute snot is niet gevaarlijk voor mensen.

In het verslag van de ALV in 
Kleindier Magazine 10 worden 
geen cijfers genoemd... 
Mogen de leden die niet weten?

!

In België heerst 
een ware 
pokkenepidemie!

Vogelgriep
Op een pluimveebedrijf in Deurne is een milde variant 
van vogelgriep ontdekt. 11.000 kalkoenen, 3500 fazan-
ten en 2000 eenden worden geruimd.. !



Hij geloofde erin... in z’n eentje 
-zich nergens iets van aantrekkend- 
bleef hij tegen de stroom inroeien, 

met een bewonderenswaardige vasthoudendheid 
op zoek naar gerechtigheid...

Die kreeg hij van een rechter. Nu nog van het HB van KLN ...

KLN

Op naar de toekomst van KLN! 

Het wordt...      kiezen              delen...

KLN heeft een slecht functionerend HB:
- met ernstige vermoedens van malversaties bij NKP  
 B.V. sinds 2011, onregelmatigheden die voor de  
 leden worden afgeschermd
- dat bewust(!) de ALV en de leden onjuist informeert
- dat een lid op valse gronden liet royeren, hetgeen niet 
 meer van deze tijd is en een grove schending van 
 democratie kan worden genoemd
- zonder een functionerende en onafhankelijke 
 commissie Geschillen en Juridische Zaken
- zonder een professioneel extern gerichte PR
- dat te weinig deskundige hulp uit eigen gelederen benut
- met de naweeën van de RHD(2)-catastrofe
- met een ‘pokkencatastrofe’ in het vooruitzicht
- met een dreigend totaal tentoonstellingsverbod

De toekomst kunnen we volgens onze ‘voormannen’ 
in het HB door het gevoerde ‘beleid’ met vertrouwen 
tegemoet zien. Als we maar lief voor elkaar blijven 
gaat alles goed. Mag de werkelijkheid niet gezegd 
worden? Maken zachte heelmeesters niet stinkende 
wonden? En de wonden stinken! Want:
Het is bij KLN een financiële chaos:
- met in 2015 € 135.000 meer uitgegeven dan begroot
- met een begrotingstekort dat over 2016 en 2017 sa-
 men werd geschat op minstens € 50.000, en in 
 de extra ALV daarna op minstens € 30.000

Tegen de stroom in...

Als dit niet door critici gezegd mag worden lijkt er dus 
helemaal niets aan de hand. 
Voor de leden is er dan geen enkele reden tot bezorgd-
heid en kunnen we met deze ‘gezonde’ basis recht voor-
uit de toekomst in...

Een rechter zegt: U heeft een harde(!) en zeer 
bepleitbare zaak. (...) Er is formeel in de proce-
dure van alles fout gegaan. Het bestuur heeft 
zeer onzorgvuldig en in strijd met de statuten 
van KLN gehandeld. Daardoor is het royement 
juridisch nietig en derhalve ongeldig. 

- met twee afgekeurde begrotingen voor 2016/2017, 
 dus zonder begroting(!)

OF

We weten allemaal dat het fout gaat, en laten het ge-
woon gebeuren! Een ander doet toch wel wat...?

Reddings-

Operatie KLN

KLN



Hoe de NBS haar leden direct bij beleid betrekt
Bij KLN komen DB-leden soms uit hun ivoren toren en rei-
zen met name provinciale vergaderingen af. Dat is vooral 
bedoeld om bestuursvoorstellen toe te lichten en ervoor te 
zorgen dat deze door de vertegenwoordigers worden aan-
genomen. Bij kritische onderwerpen een staaltje van een-
richtingsverkeer. Hoe anders gaat dat bij de NBS, waar het 
tweerichtingsverkeer is en het bestuur open communiceert 
met de leden, met een bestuur dat er voor de leden is en niet 
andersom. ontving de volgende brief:
Beste secretaris,
Het is inmiddels al weer ongeveer vijf jaar geleden dat het 
NBS-bestuur uw vereniging in de persoon van de voorzitter 
heeft bezocht om met uw leden te praten over de NBS en 
uw wensen en verlangens voor de toekomst van onze bond.
Met de input van alle verenigingen die we destijds bezocht 
hebben, zijn we aan de slag gegaan. We hebben geprobeerd 
de bond dichter bij de fokkers te brengen. Een aantal din-
gen hebben we met uw steun en inbreng weten te verwe-
zenlijken. Een aantal dingen zijn ook niet helemaal of zelfs 
helemaal niet gelukt. Het kan dus zijn dat u uw inbreng in 
zaken minder terugziet dan u gehoopt had, maar het kan 
ook zijn dat u uw inzicht in andere zaken helemaal herkent.
Het NBS-bestuur kijkt met tevredenheid terug op die bij-
eenkomsten en heeft deze als zeer waardevol ervaren. Wij 
zijn dan ook van mening dat het goed is om dit te herhalen. 
Graag wil de voorzitter van de NBS uw vereniging dan ook 
in de komende maanden bezoeken om met u door te spreken 
wat wij gedaan hebben met uw inbreng van destijds, wat 
gelukt is, wat niet gelukt is en waar we nog mee bezig zijn. 
ook willen wij graag uw mening horen over de inzichten die 
wij hebben om onze bond nog beter te laten functioneren en 
op de toekomst voor te bereiden, maar natuurlijk willen wij 
vooral graag horen hoe u over zaken denkt. Wat zijn voor u 
de prioriteiten waar we mee aan de slag moeten en hoe ziet 
u graag dat we dat gaan doen.
Kortom, wij willen onze fokkers graag weer betrekken bij 
de te nemen besluiten en acties om voor onze liefhebberij 
van een mooie, maar realistische, toekomst te verzekeren.
Mocht u voor een dergelijk bezoek belangstelling hebben, 
dan nodigen wij u graag uit contact op te nemen met de se-
cretaris van de NBS of rechtstreeks met de voorzitter Thom 
Laming, tel. 06 1880 9068 of via de mail: voorzitter@sier-
duif.nl.
Met nadruk willen we stellen dat deze uitnodiging evenzeer 
voor gemengde verenigingen en eventuele provinciale af-
delingen geldt. Zij zijn ons even lief als de specifieke sier-
duivenverenigingen. Ook zij worden, eventueel in combi-
natie met meerdere verenigingen, uitgenodigd om van deze 
uitnodiging gebruik te maken.
Wij horen graag van u!
Het bestuur van de NBS

Verder uit de bondsberichten van oktober
Door RHD nieuwe kansen voor KLN, verenigingen 
en fokkers. Op deze RHD-2-epidemie zaten we be-
paald niet te wachten! Het overkomt ons zomaar! 
Toch biedt de RHD-epidemie, zoals dat zo vaak 
gaat met tegenslagen, ook weer nieuwe uitdagingen 
en kansen. Ondanks dat de konijnenfokkers echt 
geen voorstanders zijn van vaccineren, hebben ze 
toch massaal gekozen voor de verstandigste oplos-
sing. Zij hebben laten zien dat zij een starre mening 
ten aanzien van het enten los kunnen laten als dat 
nodig blijkt te zijn. Chapeau! Een maand of wat 
geleden hadden we dat niet durven dromen. De 
media hadden veel belangstelling voor onze stel-
ling ten aanzien van RHD. We zijn op de lande-
lijk radio en TV geweest en vele regionale zenders 
en dagbladen hebben hier ook aandacht aan besteed. 

Dank aan hen die daar niet zelden veel energie in 
hebben gestoken. 
Kans 1: Ledenwerving. 
We weten allemaal dat dierenartsen flinke bedra-
gen vragen voor een enting van enkele konijnen. 
Verenigingen kunnen daarom reclame maken voor 
hun vereniging door aan te geven dat je met een 
lidmaatschap veel goedkoper uit bent als je een paar 
konijnen wilt laten enten. 
Kans 2: Betere verkoopprijzen voor je overtollige 
konijnen. 
Als je je overtollige konijnen te koop aanbied, kun 
je met de vermelding dat ze tegen RHD zijn gevac-
cineerd, betere prijzen vragen. Zowel verenigingen 
als fokkers stralen zo ook een goed imago uit.
(FP: Dit idee kwam jaren geleden ook al op toen 
de NCD-enting voor de kippenfokkers verplicht 
werd. De ledenaanwas was nul. Dat kan nu, door 
de kosten, anders zijn. 
En een maand of vijf geleden was het HB nog 
volledig in dromenland en deed niets voor de ko-
nijnenfokkers. Media hadden belangstelling voor 
RHD als ‘ramp’, niet voor wat een of ander bondje 
daarvan vond.  
De media-aandacht was er ondanks en niet dank-
zij (een qua pr volstrekt inactief) KLN.



directe democratie en transparantie!

Het HB
- had adequaat op signalen van haar leden met betrek - 
 king tot RHD(2) kunnen anticiperen
- had de RHD(2)-problematiek op tijd en actief in kaart  
 kunnen brengen 
- had eerder kunnen overleggen met de UvU, vaccinfa - 
 brikanten danwel DA-organisatie(s) met betrek- 
 king tot RHD(2)
- had in het afgelopen jaar met betrekking tot RHD(2)  
 informatie bij haar leden in kunnen winnen wat  
 de wensen waren
- had met betrekking tot RHD(2) eerder besluiten kun- 
 nen nemen en beleid kunnen ontwikkelen 

(Dit is, hoewel te laat, sinds 5 augustus in uitvoering)

Maar er is nog veel meer te doen voor het HB...
Een ‘to do’-lijstje voor het HB met items in 
willekeurige volgorde. Het HB kan/moet:
- door inventarisering op de voet volgen hoe groot de schade 
 is doordat fokkers stoppen of minder inzenden door 
 het moeten enten tegen RHD(2)

Hoe groener... hoe beter!

- haar financiën op orde brengen
- NKP BV onder scherpe controle brengen
- de leden over 2015 en voor 2016 en 2017 financieel trans- 
 parant uitsluitsel geven over baten en vooral lasten

- een digitale nieuwsbrief voor de leden ontwikkelen/laten ontwik-
 kelen
- een digitale standaard ontwikkelen/laten ontwikkelen
- onderzoeken of een digitale versie van Kleindier Magazine 
 haalbaar is
- een digitaal tatoeëersysteem ontwikkelen/laten ontwikkelen
- de reglementen op orde brengen
- ervoor zorgen dat er een onafhankelijke commissie Geschillen en 
 Juridische Zaken gaat functioneren

- NKP BV onder scherpe controle brengen
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar fraude en corruptie 
 bij NKP BV vanaf 2011
- de leden een exploitatie-overzicht van BoerenVee geven
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar de handel en wandel 
 van het HB vanaf 2011
- de lopende fraudezaak (NKB) na ca. 10 jaar eens met een voor   
 de leden positief financieel resultaat afsluiten
- de eisen in de hoenderstandaard met genetische mogelijkheden   
 in overeenstemming brengen
- een professioneel extern gericht PR-beleid gaan voeren
- de (snelheid van de) communicatie naar de leden beter ontwik-
 kelen
- de FB pagina Kleindierplaza op orde brengen en onderhouden
- stoppen met censuur in Kleindier Magazine
- stoppen met censuur op de website van KLN
- meer energie in de poging tot fusie met de NBS steken
- door de ALV aangenomen voorstellen die in strijd zijn met de   
 statuten herroepen
- de organisatie(schijven)structuur in het kader van meer directe 
 democratie her-ijken
- het stemgedrag van de afgevaardigden in de ALV per vereniging 
 publiceren
- voor vacatures in het HB open sollicitatieprocedures instellen
- HB-leden per jaar ‘afrekenen’ op de resultaten van hun  
 functioneren
- onderzoeken of een ‘ambtelijk secretaris’ een haalbare optie is

Voorlopig moeten we er nog van uitgaan dat door de bezetting 
het HB haar taak qua kennis en kunde (nog) niet aankan. 

 houdt in het belang van alle fokkers en lief-
hebbers kritisch een vinger aan de pols, in de verwachting dat 
deze lijst binnen korte tijd helemaal ‘groen’ zal zijn geworden.Met elkaar naar

- de ICT op orde (laten) brengen

(Sinds NIEUWSBULLETIN 2016 - 4 van 7 augustus is er nog geen verbetering).

Waar zit
de escape

toets?

GELD!!En?


